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Geachte heer, mevrouw, 

 

Hierbij ontvangt u ons antwoord op de vragen ex art. 38 RvO van de heer T. van 

Kesteren (PVV) en dhr. A. Sijbolts (Stadspartij) over aandelen Groningen Airport 

Eelde. De brief van de vragenstellers treft u als bijlage aan. 

 

1. Wat is de motivatie geweest van de investeringsmaatschappij om aandelen 

over te dragen? 

 

Wij nemen aan dat u bedoelt wat de motivatie was om de over te nemen in plaats van 

over de dragen. 

 

Feitelijk gezien is dat een vraag die FB Oranjewoud moet beantwoorden. In de 

collegebrief aan de raad met betrekking tot deze transactie op 20 maart 2020, kenmerk 

129688-2020 stond hierover het volgende:  

 

“De Stichting FB Oranjewoud heeft als doel het bevorderen van het sociaal, 

economisch en cultureel klimaat in Noord Nederland. Vanuit dit doel heeft de 

stichting – via de participatie BV – diverse deelnemingen in noordelijke bedrijven 

(bijv. NDC Mediagroep). Naast inhoudelijk bijdragen aan ondernemerskennis aan 

bedrijven, wil de stichting ook het noordelijk ondernemersklimaat bevorderen. Om die 

redenen wil Stichting FB Oranjewoud als houder van de gemeentelijke aandelen in 

Groningen Airport Eelde NV fungeren.” 

 

2. Ziet de gemeente Groningen het economische belang van de luchthaven GAE 

voor de noordelijke regio? En zijn er in dat licht afspraken gemaakt in de 

overdracht van de aandelen m.n. met FB Oranjewoud? En zo nee waarom 

niet? 
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Op 20 december 2017 heeft de gemeenteraad besloten op het raadsvoorstel Uitwerking 

voorkeursalternatief - ‘Investeren – Groningen Airport Eelde’.  Dit besloten 

raadsvoorstel onderstreept het economisch belang dat wordt gehecht aan Groningen 

Airport Eelde. De raad besloot ook dat de Gemeente Groningen haar aandelen zou 

vervreemden. 

 

Aan FB Oranjewoud heeft het college aangegeven het raadsbesluit uit te voeren. Dit is 

ook omschreven in de aangeduide collegebrief van 20 maart 2020. 

 

Verder is de inspanningsverplichting tot instandhouding van de luchthaven die de 

Gemeente als aandeelhouder had doorgelegd aan FB Oranjewoud in de akte van 

levering. 

 

3. Zijn er bij de overdracht in dat kader financiële afspraken gemaakt? 

 

Met FB Oranjewoud zijn geen financiële afspraken gemaakt anders dan de 

koopprijs van de aandelen. Voor de volledigheid verwijzen wij u naar de notariële 

akte van levering die wij als onderdeel van een WOB-verzoek op onze website 

hebben geplaatst (https://gemeente.groningen.nl/sites/default/files/Wob-bijlage-

GAE-levering-aandelen.pdf)  

 

4. Zijn de overige aandeelhouders geïnformeerd over de overdracht van aandelen 

en gemaakte afspraken in dat kader? Hoe hebben deze aandeelhouders, 

waaronder de gemeente Groningen, daarop gereageerd? 

 

Groningen Airport Eelde heeft statutaire bepalingen die erin voorzien dat indien 

een aandeelhouder aandelen wenst te vervreemden, deze eerst aan de zittende 

aandeelhouders dienen te worden aangeboden. Gemeente Groningen heeft de 

aandelen in 2019 en in 2020 aangeboden aan de mede aandeelhouders van 

Groningen Airport Eelde. Beide keren hebben alle mede aandeelhouders 

aangegeven niet op het aanbod van de gemeentelijke aandelen te willen ingaan. 

 

Bij het aanbieden van de gemeentelijke aandelen in 2020 hebben wij aangegeven 

aan welke partij de aandelen zouden worden overgedragen, indien de mede 

aandeelhouders zelf het gemeentelijke pakket aan aandelen niet wensten over te 

nemen. De provinciale aandeelhouders hebben op ons verzoek schriftelijk 

gereageerd. De reacties maken ook onderdeel uit van de onder vraag 3 genoemde 

akte. 

 

5. Kunnen we ervan uitgaan dat de aandeelhouders, waaronder FB Oranjewoud, 

zich inspannen voor een structureel robuuste toekomst van de luchthaven GAE 

en daarin ook hun (financiële) verplichtingen nakomen? 

 

Zoals aangeven onder vraag 2. hebben alle aandeelhouders een 

inspanningsverplichting tot instandhouding van de luchthaven. Bovendien zal de 

https://gemeente.groningen.nl/sites/default/files/Wob-bijlage-GAE-levering-aandelen.pdf
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gemeente Groningen als oud-aandeelhouder de verplichting nakomen zoals de raad 

heeft besloten op 20 december 2017. Hierover hebben wij u geïnformeerd bij brief van 

20 maart 2020. 

 

Het vormgeven van een structureel robuuste toekomst voor de luchthaven is evenwel 

aan de aandeelhouders van de luchthaven, waartoe de gemeente Groningen niet langer 

behoort. 

  

6. Is de nieuwe aandeelhouder verplicht de investeringsafspraken na te komen 

waar de meerderheid van de aandeelhouders over heeft besloten? En zo nee, 

waarom niet? 

 

Nee, FB Oranjewoud is niet verplicht tot nakoming van de investeringsafspraken. Ook 

‘oude’ aandeelhouders waren dat niet verplicht in formele zin. Bij raadsbesluit van 20 

december 2017 heeft ook de gemeenteraad zich niet gevoegd in de besluitvorming van 

de meerderheid van de aandeelhouders. 

 

7. Zijn de aandelen ook voor 1 euro aangeboden aan de provincie Groningen? 

En zo nee, waarom niet?  

 

De aandelen van de gemeente Groningen zijn aan alle medeaandeelhouders 

aangeboden, waaronder de provincie Groningen. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 
 

 

 

 

 


